

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TACHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 41 卷 总第 433 期, 2013 年第 9 期 (2013 年 9 月) 目录

Vol. 41 No.9 (Serial No.433) September 2013

目录-DIRECTORY-

航空航天变形铝合金的进展 (2)

Advance on wrought aluminium alloys used for aeronautic and astronautic industry(2)

熔体过热保温处理对**AZ31**镁合金显微组织和力学性能的影响

Effect of melt magnesium alloy being overheated with different time holding on microstructure and mechanical properties of AZ31 magnesium alloy

提高镁及其合金熔铸质量的技术措施

Technical measures for improving melt quality of magnesium and magnesium alloys

热轧变形对**Mg-0.6Zr**合金组织和力学性能的影响

Effect of hot rolling on microstructure and mechanical properties of Mg-0.6Zr alloy

铝冷轧机压上油缸的设计

Design of load cylinder used on aluminum cold rolling mill

铝合金挤压用挤压筒的优化设计与强度计算

Optimization design and strength calculation of containers for aluminum alloy extrusion

X射线实时成像系统最佳探伤参数

Research on X-ray real-ime-image system detection

AZ31B镁合金表面**Al-Cu**粉末激光合金化工艺

Research on technology of laser alloying using Al?鄄Cu powder at AZ31B magnesium alloy surface

温度对**6005A**铝合金焊接接头组织与性能的影响

Effects of temperature on microstructure and properties of 6005A aluminum alloy welding joint

2A12铝合金的车削有限元仿真与试验研究

FEM simulation and experimental research on turning process of 2A12 aluminum alloy

刊号: ISSN 1007 7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007 7235, CN 23-1226/TG

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs @ 163.com